
توماس توخل، سرمربی آلمانی پاری سن ژرمن که چهار ماه پیش 

موفق شده بود تیمش را برای نخستین بار به فینال لیگ قهرمانان 

اروپا برســـاند از هدایت این تیم برکنار شد تا مالکان قطری برای 

چندمین بار طی سال های اخیر دست به تغییر سرمربی بزنند. البته 

این بار بیش از آنکه نتایج تیم علت اخراج توخل باشد مصاحبه اخیر 

او در این تصمیم تاثیر زیادی داشته است. حالا صحبت از حضور 

مائوریتسیو پوچتینو در این باشگاه مطرح شده است و شاید این 

مربی آرژانتینی پس از حدود یک سال بدون تیم ماندن و شایعات 

مختلفی که برای حضورش در تیم های مختلف ازجمله بارسلونا، 

رئال مادرید، منچستریونایتد و حتی بایرن مونیخ  مطرح شده بود، 

سرانجام هدایت تیم جدیدی را قبول کند. توخل هم از همین حالا 

به عنوان یکی از گزینه های احتمالی آرسنال برای جانشینی میکل 

آرتتا مطرح شده است. 

مصاحبه دردسرساز
سه شنبه شب مصاحبه توخل با شبکه اسپورت یک آلمان پخش شد 

که او در آن از اینکه بابت رساندن تیم به دیدار نهایی لیگ قهرمانان 

تمجید زیادی از سوی مدیران باشگاه ندیده است، گله مند بود. 

توخل در بخشی از این گفت وگو گفته بود: »ما فاصله کمی تا فتح 

لیگ قهرمانان اروپا داشتیم اما هیچ گاه احساس نکردم که توجه لازم 

پس از این اتفاق مهم به ما شده باشد و تمجید کافی از تیم صورت 

نگرفت. این رفتارها کمی ما را ناراحت و ناامید کرد. مسلما قهرمانی 

در لیگ فرانسه مثلا با قهرمانی بایرن در بوندس لیگا قابل مقایسه 

نیست و به نظر راحت تر است.  شاید به همین دلیل انتظارات در 

پاری سن ژرمن بالاتر است و با چالش های بیشتری روبه رو هستیم.«

حضور انبوهی از ستا ره ها در این تیم باعث می شود کار سرمربی 

برای رهبری و هدایت تیم بسیار سخت تر شود و با چالش های زیادی 

روبه رو شود. سرمربی آلمانی درباره مهم ترین مشکلاتش در این تیم 

ادامه داد: »گاهی اوقات شرایط بسیار راحت است اما در برخی مواقع 

با مشکلات سختی روبه رو می شویم. قطعا راضی نگه داشتن همه 

بازیکنان بزرگ و ستاره ها در چنین تیم کاری بسیار دشوار است و 

البته مهم است که بتوانید همه آنها را در بهترین شرایط نگه دارید. 

مردم می گویند ما بازی ها را به دلیل در اختیار داشتن ستاره هایی 

چون نیمار، امباپه و دی ماریا می بریم اما نباید نقش سایر بازیکنان 

نادیده گرفته شود. برایم خیلی مهم نیست که سایرین چه می گویند 

و سعی می کنم کارم را انجام دهم. در چنین تیم هایی حتی ممکن 

است درباره یک تعویض سرمربی تا مدت ها صحبت شود اما این 

فوتبال است و باید با شرایط آن کنار بیاییم.«

البته توخل و تیمش در این فصل چند نتیجه ضعیف و دور از انتظار 

هم کسب کردند که در برکناری او بی تاثیر نبوده است. با این حال 

او درحالی در آستانه کریسمس و سال نو میلادی از سمتش برکنار 

شد که تیمش با یک امتیاز اختلاف نسبت به لیون و لیل در رتبه 

سوم جدول لیگ قرار داشت و در آخرین بازی خود نیز چهارشنبه 

شـــب با 4 گل از سد استراسبورگ گذشته بود. در لیگ قهرمانان 

نیز پاریسی ها پس از شروعی ضعیف توانستند درنهایت با حذف 

منچستریونایتد و به عنوان صدرنشین راهی مرحله بعد شوند. با این 

حال توخل از مدتی پیش می دانست که رابطه نه چندان خوبش با 

مدیریت باشگاه و نتایج این فصل تیمش می تواند به قیمت از دست 

رفتن کارش تمام شود. دو شکست خانگی برابر مارسی و لیون در 

این فصل و همچنین قرار گرفتن در رده سوم برای تیمی که انتظار 

می رسد قدرت بلامنازع لیگ فرانسه باشد قابل قبول نیست. 

اختلافات با مدیریت
همچنیـــن پس از برتری این تیم برابر منچســـتریونایتد در لیگ 

قهرمانان وقتی از ناصر الخلیفی، مالک قطری باشگاه درباره نقش 

سرمربی تیم در کسب این نتیجه سوال شد، او در پاسخ به تمجید 

از بازیکنان و روحیه و  انگیزه بالای آنها پرداخت و در کمال تعجب 

هیچ اشاره ای به توخل نکرد. با توجه به اینکه الخلیفی چندین بار 

توخل را بهتبی دنیا نامیده بود چنین رفتاری نشان دهنده اختلاف 

شدید بین مدیریت و کادر فنی تیم بود که درنهایت منجر به اخراج 

توخل شد. البته یکی دیگر از دلایلی که گفته می شود نقش مهمی 

در این تصمیم داشته اتفاقی است که در جریان دیدار جنجالی این 

تیم برابر باشاک شهیر ترکیه رخ داد و پس از توهین نژادپرستانه داور 

چهارم به یکی از اعضای کادر فنی تیم ترکیه ای دو تیم در اعتراض 

به این رخداد راهی رختکن شـــدند اما ظاهرا توخل در آنجا اصرار 

داشته که تیم دوباره به زمین برگردد که این موضع او باعث تعجب 

ستاره های پاری سن ژرمن شده است. 

از ســـوی دیگر اختلافات مرد آلمانی با لئوناردو، مدیر ورزشی 

باشـــگاه نیز بارها نمایان شـــد که آخرین مورد آن به تابستان 

گذشته برمی گردد که دو طرف بر سر خریدهای باشگاه به مشکل 

خوردند. توخل خواســـتار خرید یک مدافع میانی جدید بود و 

آنتونیو رودیگر از چلسی را مدنظر داشت اما لئوناردو معتقد بود 

بهتر است یک هافبک دفاعی خریداری شود و به همین دلیل 

دانیلو پریرا را به خدمت گرفت. توخل هم این بازیکن را به عنوان 

مدافع وسط راهی میدان می کرد تا اختلافات بچه گانه این دو 

به روند نتیجه گیری باشگاه لطمه وارد کند. پس از اینکه حدود 

دو ماه پیش لئوناردو اعلام کرد مصاحبه ها و حرف های توخل به 

باشگاه لطمه وارد می کند و به صلاح این تیم نیست مشخص بود 

کـــه مرد آلمانی روزهای آخرش را در این تیم می گذراند و آینده 

روشنی در این تیم ندارد. 

حالا توخل درحالی از ســـمتش برکنار شـــده که با کسب برتری 

در75/6 بازی های تیمش بهترین آمار را بین تمامی مربیان تاریخ 

لیگ فرانسه داشته است و همچنین 2/37 امتیاز در هر مسابقه به 

دست آورد که در این زمینه با اونای امری، سرمربی سابق این تیم 

برابر می کند. او با بدشانسی فرصت برتری برابر بایرن مونیخ در فینال 

لیگ قهرمانان را از دست داد تا هواداران این تیم در نخستین حضور 

تیم شان در فینال این تورنمنت از کسب جام محروم شوند. با توجه 

به اینکه قرارداد توخل در پایان این فصل به پایان می رسد باشگاه 

فرانسوی مجبور نیست خسارت زیادی به او بپردازد. 

پوچتینو و خریدهای جدیدش
پاریسی ها این بار به سراغ یک مربی نامدار دیگر رفته اند و امیدوارند 

با کمک پوچتینو بتوانند به آرزوی دیرینه خود یعنی قهرمانی اروپا 

برسند. این مربی آرژانتینی اصلی ترین گزینه مدیران باشگاه برای 

جانشینی توخل است و به نظر می رسد خیلی زود به عنوان مربی 

جدید باشگاه معرفی شود. 

پوچتینو هم در تاتنهام سرنوشتی شبیه به توخل در پاریس داشت. 

او تیمش را به فینال لیگ قهرمانان رساند اما در این مسابقه شکست 

خورد و پس از نتایج ضعیفی که در فصل بعد کســـب کرد، پیش 

از نیم فصل از ســـوی مدیران باشگاه لندنی برکنار شد. او در این 

مدت به عنوان گزینه بســـیاری از باشگاه های بزرگ مطرح شده 

و تقریبـــا هم تیمی نامداری که مربی خـــود را برکنار می کرد نام 

پوچتینو به عنوان گزینه اصلی مطرح می شد. حالا شاید حضور 

در پاریس پایان این روند باشد و او بالاخره پس از مدت ها به دنیای 

فوتبال برگردد. 

حضور پوچتینو در پاریس باعث شـــده از همین حالا شـــایعات 

مختلفی درباره نقل وانتقالات تیم نیز مطرح شود. یکی از اصلی ترین 

گزینه های او در صورت حضور در فرانسه خرید کریستین اریکسن 

خواهد بود تا دوباره این هافبک دانمارکی زیر نظر پوچتینو بازی 

کند. تریکسن ژانویه گذشته از تاتنهام راهی اینترمیلان شد اما در 

این مدت به ندرت مورد توجه آنتونیو کونته قرار گرفته است و حالا 

رســـما خبر جدایی اش از این تیم تایید شده است. هافبک سابق 

تاتنهام 255 بازی زیرنظر پوچتینو انجام داده و یکی از بازیکنان 

محبوب این مربی آرژانتینی محســـوب می شود. همچنین شاید 

دله آلی که این روزها به شدت با ژوزه مورینیو در تاتنهام به مشکل 

خورده دومین تاتنهامی سابق باشد که در زمستان پیش رو راهی 

پاری سن ژرمن می شود تا دوباره با پوچتینو کار کند. 

حضور پوچتینو در این باشگاه حتی ممکن است به رئال مادرید نیز 

لطمه بزند و باعث شود تا یکی از اهداف نقل وانتقالاتی آنها برای 

سال آینده منتفی شود. کیلیان امباپه در دو فصل اخیر به شدت 

مورد توجه رئالی ها بوده و انتظار می رفت آنها در تابستان 2021 

برای خرید او وارد عمل شوند اما رسانه های اسپانیایی و فرانسوی 

احتمال می دهند حضور پوچتینو باعث شـــود تا او قراردادش را با 

این باشگاه تمدید کند و قید حضور در مادرید را بزند. امباپه پس از 

انتظار خبر برکناری توخل در واکنش به آن در اینستاگرامش نوشت: 

»متاسفانه این قانون فوتبال است. هیچ کس دوران حضورت در اینجا 

را فراموش نخواهد کرد. تو یکی از بهترین بخش ها در تاریخ باشگاه 

را خلق کردی و باید بابت آن از تو تشکر کنم سرمربی.«

در چنین شرایطی و با توجه به اینکه گفته می شد امباپه چندان از 

اندیشه های این مربی آلمانی راضی نیست شاید تغییر سرمربی به 

معنای ماندگار شـــدن این ستاره جوان در پاریس باشد و لئوناردو 

درنهایت بتواند او را برای تمدید قرارداد راضی کند. 
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سیامک خاجی
روزنامهنگار

پایانهمکاریپرحاشیهتوخلبامالکانقطریتیمپاریسی

یسمس مبارک و خدانگهدار کر

تیمتیراندازیباکماندانشگاهآزاداسلامیدردوبخشآقایان

وخانمهادوهفتهاوللیگرادرحالیپشتسرگذاشتکه

هردوتیمرویسکویلیگبرترکشورجاییبرایخودمهیا

کردند؛یکیرویسکویاولودیگریدرمکاندوموامیدوار

بهرقابتهایالبتهســـختآینده.دوهفتهاولرقابتهای

لیگتیراندازیباکمانرســـمادریکهفتهبرگزارشـــدتا

فشارمسابقاترویورزشکارانبیشترباشدویارانوزیری

وشـــمستمامتلاششانرابرایرویسکوماندنکردندو

حالامیلادوزیریامیدواراستبتواندبرایلیگامسالبا

تیمدانشـــگاهآزادرکوردتاریخیراثبتکندوزهراشمس

برایماندنرویسکوورسیدنبهطلایلیگرویانگیزهو

تلاشوالبتهاستعدادکماندارانشحسابکردهاست.در

ادامهگفتوگوی»فرهیختگان«بادوســـرمربیتیمریکرو

دانشگاهآزاداسلامیراخواهیدخواند.

سرمربی مردان: به دنبال ثبت رکوردی تاریخی 
هستیم

هفتهدوملیگآقایانهمگذشتوریکرویهایدانشگاه

آزادپیشـــتازهستند.اینمسابقاتکیبهپایانمیرسدو

مسابقهبعدیچهزمانیاست؟ازوضعیتبچههاهمبگویید.

مســـابقات اول اسفندماه در بخش آقایان تمام می شود و خدارا 

شکر وضعیت بچه ها خوب است و روزبه روز تلاش شان را بیشتر 

می کنند که هفته آینده نتایج مقدماتی شان را ارتقا دهند و بهتر 

تیر بزنند. یازدهم دو بازی بـــا تیم های چهارمحال وبختیاری و 

هدف طلایی داریم. 

سطحلیگچطوراست؟باتوجهبهشرایطکروناوضعیت

امتیازهایثبتشدهدرلیگچگونهاست؟

سطح لیگ هم باتوجه به اینکه در 12ماه گذشته مسابقه ای نبوده، 

برای شـــروع خیلی خوب بود و قطعا رکورد همه ورزشـــکاران در 

تیم های مختلف طی هفته های بعدی ارتقا پیدا می کند و باتوجه به 

اینکه امسال رقابت بین المللی وجود ندارد، این رقابت ها می تواند 

به اعضای تیم ملی برای آمادگی شان کمک بیشتری کند و خد را 

شکر تیم دانشگاه آزاد هم در دوهفته لیگ توانست امتیاز کامل 

را به دست آورد و با 10 امتیاز با قدرت پیشتاز هستیم و امیدواریم 

این روند در هفته های آتی هم ادامه پیدا کند. 

بعدازمدتهابرگزاریمسابقات،اشتیاقدرجریانلیگ

دیدهمیشود؟

همه مشتاق هستند در رقابت ها حضور پیدا کنند و تلاش شان را 

می کنند امتیاز های خوبی را به ثبت برسانند. 

وضعیتدانشـــگاهآزادراتاپایانمسابقاتچطورارزیابی

میکنید؟

ما هدف مان این است که این بار اگر بشود یک رکورد تاریخی را در 

لیگ ثبت کنیم و با امتیاز کامل لیگ را به اتمام برسانیم که البته 

بستگی به وضعیت و شرایط برگزاری در آینده هم دارد که امیدوارم 

همه چیز خوب پیش برود و مشکل خاصی پیش نیاید تا بتوانیم 

این رکورد را به ثبت برسانیم. 

شـــماتاثیرزیادیدراولیتیمبهعنوانمربیوورزشـــکار

داشتید،اینبرتریحفظمیشود؟

هنوز لیگ تمام نشـــده و امیدوار هســـتیم ایـــن اتفاق بیفتد و 

قهرمانی مان قطعی شـــود، چراکه ما هنوز بازی های سختی را 

پیش رو داریم. دوســـه تا تیم دیگر هستند که ورزشکاران خیلی 

خوبی دارند و هر نتیجه ای هم حاصل می شود، قطعا نتیجه تلاش 

همه بچه هاســـت و فقط من نیستم، هرکدام به نوبه خود تلاش 

می کنند و من هم تمام تلاشم را می کنم که ان شاءالله دانشگاه 

آزاد نتیجه ای را که در شأنش است بتواند کسب کند. 

اینلیگبرایآمادگیقبلازالمپیککمکیبهشمامیکند؟

چون امسال هیچ رقابتی وجود ندارد، هر مسابقه ای که برگزار شود، 

چه مسابقات قهرمانی کشور باشد چه لیگ، قطعا می تواند کمک 

کند و بهتر از این است که مسابقه نداشته باشیم. 

سرمربی بانوان: کمانداران دانشگاه آزاد آینده 
خوبی دارند

زهرانعمتیازدانشگاهآزادامتیازآورترینورزشکارشدکه

نشاندادکروناتاثیریدربرتریاودرایراننداشته.وضعیت

جسمیاوچطوراست؟

او به خاطر کرونا همچنان ضعف بدنی داشت و این مدت چون 

در سرما هم تمرین داشتند، یک حالت های سرماخوردگی هم 

دوباره پیدا کرد و درست است که رکوردش از همه بالاتر و نفر 

اول شد، ولی رکورد خودش به مراتب از این بیشتر و بالاتر است. 

باوجودحضورامتیازآورترینکمانداردرتیمدانشگاهآزاد

بازهمدانشـــگاهدردوهفتهاولنتوانسترویسکوی

اولبایستد،دلیلشچیست؟

بعـــد از کوالی هایی که زدیم ضعف بدنی نعمتی برگشـــت و 

یکی از دلایلی که نتوانســـتیم خیلی خوب و آن طور که بودیم 

خودمان را نشـــان دهیم، این بود. فکر می کنم در تمام ایران 

بچه هایی که تمرین داشـــتند فقط بچه های تیم ملی بودند 

و بچه هـــای ما فقط همین چند روز اردو بود که آوردیم شـــان 

و توانســـتند بعد از ماه ها بی تمرینی یک تمرین خوب داشته 

باشـــند و فوق العاده برای مـــا رضایتمند بود و همین طور که 

دیدید در بخش مقدماتی جمع امتیاز هر ســـه نفر اصلی ما 

جـــزو 4 نفر برتر کل این رقابت هـــا ازلحاظ رکورد بودند و اگر 

جمع امتیاز بزنیم از تیم اول توانستند تقریبا چهل وخرده ای 

امتیاز بالاتر بزنند که به نظر حتی خود فدراسیون هم باید این 

نگرش را داشته باشـــد که با تمرین کم هم توانستند اینقدر 

خوب پیشرفت کنند. 

درحقیقتدانشـــگاهآزادامسالاستعدادهایجدیدرا

نشاندادهاست؟

بله، واقعا هدف ما در دانشـــگاه آزاد همین استعدادپروری ها 

اســـت؛ اینکه استعدادیابی می کنیم و بچه ها را از جای جای 

این کشور به تیم می آوریم. ما امسال از تبریز و یزد هم در تیم 

نماینده داشتیم و بچه ها رکوردهای فوق العاده ای زدند که خود 

باعث پیشرفت این رشته می شود و فکر می کنم تا همین جای 

کار خدارا شکر به هدف مان رسیدیم. 

تمریناتتیمبانوانازکیشـــروعشـــدوامتیازخانمها

درلیگچطوربود؟

برای تمرینات تیم بانوان ما می خواســـتیم دو هفته اردوها را 

برگزار کنیم که خیلی اســـتقبال نشد و تعدادش را یک هفته 

10روز کردیم و بچه ها آمدند و توانستند تمرینی قبل از شروع 

این مسابقات داشته باشند. 

هفتهاولودوملیگباهمبرگزارشد،خستگیتاثیری

درمسابقاتنداشت؟

بازی ها فشـــرده انجام شـــد، برای اینکه بتوانند تا آخر سال 

تمامش کنند و متاســـفانه در یک هفته دو بازی داشتیم که 

خودش خســـتگی به وجود می آورد. حتی در بازی آخر که با 

تیـــم فولاد روی خط بودیم، یک تیرمـــان را یکی از بچه ها از 

خســـتگی نتوانست پرتاب بکند و اگر آن تیر را پرتاب می کرد 

و بـــه هرکجای فیس می خورد ما آن بازی را برده بودیم و یک 

امتیاز می گرفتیم. درواقع خستگی برای ما بی تاثیر نبود. 

سطحلیگچطوربود؟

نســـبت به پارسال تعداد شـــرکت کننده خیلی بیشتر شده و 

رقابت ها هم خیلی بهتر بود، چراکه قبلا بچه هایی که در تیم 

ملی بودند در تیم ها پخش شده بودند، ولی امسال همه جمع 

شـــده بودند و یک تیم را تشکیل داده بودند که این خودش 

کمی سطح رقابت را سخت تر می کرد و شبیه به همیشه نبود. 

امتیازهانسبتبهقبلازکروناافتداشت؟

سال های گذشته همه چیز عادی بود و بچه ها تمرینات خود 

را در باشگاه هایشان داشتند. با کرونا در شهرستان ها که خب 

بیشتر این سختگیری ها می شد و در تهران هم به همین شکل و 

هیچ فردی تمرینی نداشت و ازسوی دیگر قرار بود این مسابقات 

یازدهم باشد که یکهو جلو افتاد و چندبار تاریخ برگزاری لیگ 

عوض شـــد و ما نتوانستیم آن آمادگی که دل مان می خواست 

را به دست بیاوریم و این کرونا و تعطیلی هم مزیدبر علت شد. 

اشتیاقورزشکارانبهرقابتبعدازمدتهانبودمسابقات

رسمیدیدهمیشد؟

انگیزه ای شد که بچه ها دوباره شروع کنند و این انگیزه و این 

لیگ فکر می کنم برای این رشـــته اثرگذار بود که از آن رخوت 

و خمودگـــی بچه های تیراندازی با کمان دوباره بیرون بیایند 

و تمرین کنند و بسیار اثرگذار بود. 

دانشگاهآزادفعلادررتبهدومجدولاست،فکرمیکنید

بتوانیداولیرابگیرید؟

چیزی معلوم نیســـت، یک تیم دیگر هم خیلی خوب است و 

باید با آن تیم هم رقابت کنیم، در رشـــته تیروکمان واقعا هیچ 

پیش بینی نمی شـــود کرد، ولی خب کمی کار ما ســـخت تر 

شـــده و بچه ها باید تلاش کنند تا ما هیچ امتیازی را از دست 

ندهیم و البته انگیزه بچه هایمان خیلی بیشـــتر از قبل شده 

اســـت. خودشـــان هم خیلی ناراحت بودند، چون در بخش 

مقدماتی دیدند که یک سروگردن از بقیه بالاترند، ولی خب 

برحســـب اتفاق نتوانستند آن کاری که باید را انجام دهند و 

نتیجه لازم را بگیرند، ولی انگیزه دارند که این چندهفته حتی 

بهتر و بیشـــتر تمرین کنند و ان شاءالله خدا یاری مان کند و 

با پشتیبانی دانشـــگاه آزاد به خصوص دکتر لشگری بتوانیم 

بهترین نتیجه ها را بگیریم. 

دانشگاهآزادازنگاهشمابرایحضورقدرتمندتردرلیگ

بهچهچیزهایینیازدارد؟

یک سری زیرســـاخت ها از خیلی لحاظ اگر درست تر چیده 

شـــود، به طور حتم نتیجه ها بهتر می شود و من فکر می کنم 

امسال نسبت به سال های قبل بهتر شده است. 

 درواقع خودم حدود 17 ســـال پیش به عنوان ورزشـــکار در 

مسابقات لیگ به نام دانشگاه آزاد تیر می زدم و الان در کسوت 

مربی و هیات علمی این دانشـــگاه هستم و می توانم بگویم با 

اینکه ضعف هایی دارد، ولی بازهم پیشرفت چشمگیری داشته 

و یکی از بهترین تیم هایی بود که در لیگ شرکت و پشتیبانی 

کـــرد و امیدوارم ما هم بتوانیم نتیجه ایـــن زحمات را با تمام 

تلاش هایی که می کنیم ببینیم و تشـــکر می کنم از تمام کادر 

دانشگاه آزاد که با حضور در لیگ تیراندازی با کمان باعث رونق 

این رشـــته شدند و کاری هم که ما امسال کردیم که نسبت به 

گذشـــته متفاوت بود، این بود که در تیم از 8 نفرمان چندنفر 

از بچه های خود دانشگاه آزاد را به کار گرفتیم و جوان گرایی و 

استعدادیابی شدند و من مطمئنم از تیم دانشگاه آزاد چندنفر 

به اردوهای تیم های ملی دعوت خواهند شد، چراکه خودشان 

را به خوبی نشان می دهند و به عقیده من دانشگاه آزاد فرصتی 

را ایجاد کرد که این بچه ها بتوانند خودشـــان را ثابت کنند و 

فکر می کنم این خیلی ارزشـــمند است و حتی ارزشمندتر از 

هزاران مدال طلا اســـت و اینکه ما امسال حضور زهرا نعمتی 

را داشـــتیم و این گام بلندی است که ما یکی از پرافتخارترین 

بانوان ورزشکار ایران را وارد دانشگاه آزاد کردیم و اگر به گذشته 

نگاه کنیم می بینیم که او خیلی خیلی کم در مسابقات داخلی 

شرکت می کند و قبول زحمت کرد تا درکنار ما باشد و انگیزه ای 

برای بچه های دیگر باشد. این خودش یک اتفاق مهم بود که 

ما در لیگ امسال داشتیم و اگر اینها را درنظر بگیریم، باید به 

دانشگاه آزاد و همین طور لشگری دست مریزاد گفت.
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